
FOREMANDENS BERE-1~. 

Siden sidste Generalforsamling har bestyrelsen haft et travlt aar 1964-65. 
Der har vaeret afholdt 12 ordinaere bestyrelses m~der og 4 extraordinaere m~der; 
plus derforuden en extraordinaer generalforsamling den 5 Juni hvor en vigtig 
afglrelse i foreningens historie blev taget, nemlig k~b af eget hus. Jeg skal 
berØre dette emne senere i min beretning. . 

I det forlØbne aar har vi haft forskellige selskabeligheder; Den 2 Maj havde 
vi fest med S~rrebr~d, den 11 Juli en vellykket Revy som viste, at vi stadig har 
theaterkraefter iblandt medlemmerne. Sidst i September fejrede vi Prinsesse 
Anne-Marie og Kong Konstantins Bryllup sammen med bosiddende Graekere i-Auckland 
og representanter fra de Graeske og Danske Konsulater. Den 24 Oktober;" vor aarlige 
"Lykkens Kuvert" aften - som saedvanlig gav byggefonden et lille "upliftIt. Jule
traesfesten ser ud til at vaere det store traekplaster hvert aar. Den 19 December 
var der samlet 315 voksne og b~rn, og vi havde den forn~jelse at vaere gaest for 
ca 15 bjrn fra Tarnaki Intermediate School der har deres egen Danish Club. Som 
afslutning paa finansaaret havde bestyrelsen fors~gsvis arrangeret en udflugt til 
Motahi, som forlØb udmaerket indtil vi skulde hjem, da det begyndte at regne. 

Ved hovedparten af disse selskabelige sammenkomster, har bestyrelsens - og 
flere andre damer - ydet deres hjaelp ved tilrettelaegning og tilberedning af 
madvarer og jeg vil her paa foreningens vegne takke dem for deres andel i succes 
og ikke mindst overskud til foreningens kasse. 

Folkedanseafterne blev fortsat i Vinter maanederne, men tilslutningen faldt 
lidt af ' i de sidste par maaneder, saa det er et sp~rgsmaal om vi skal fortsaette 
med dem. 

Der har i aarets lØb vaeret udsendt 6 Aviser med Aage Larsen som redakt~r 
og- jeg vil her takke baade ham og Erling Wiese - vor musikant - for deres uegennyttige 
støtte i foreningens interresse. 

Medlemstallet har i det forlØbne aar vaeret 3 livsrnedlemmer, 267 aktive og 
34 ,passive medlemmer. , En hel del der var medlemmer foregaaende aar har ikke fornyet 
deres medlemskort. Bestyrelsen har bestemt ikke at forh~je kontingenterne saa 
vi alle kan undvaere de 10 shillings om aaret det koster, og du støtter et godt 
formæl. 

Som naevnt tidligere blev det bestemt paa en extraordinaer generalforsamling 
at kØbe Parnell Picture Theatre og saelge grundene iDundonald Street. Overtagelse 
af ejendommen i Farnell fandt sted i September og fra Auckland City Council kom 
et tilbud paa~4,500. O. Od. for grundene som blev accepteret af bestyrelsen, vi 
har ikke faaet afregning endnu, men haaber dette vil ske i naer fremtid. 

Nedbrydning af inventar etc. er foretaget. Tegninger til omforandring er 
udf~rt ae godkendt af Byggemyndighederne, ByggeKommitteen har udformet en liste 
over materialer til omforandringen, og der skulde ikke vaere noget i vejen for at 
vi kan begynde paa at rejse staalconstructioner til det nye gulv. Det er her 
paa sin plads at udtale en tak til de medlemmer der har stillet frivillig arbejds
kraft til raadighed. De har sparet foreningen mange penge. 

Som medlemmerne vil bemaerke er byggefondens og foreningens regnskab slaaet 
sammen paa eet balancesheet for nemheds skyld, men i b~gerne vil der stadig blive 
f~rt regnskab over Pantebrevene og 'ogsaa seperat regnskab over ejendommen. Salget 
af pantebreve er steget i aarets lØb. Der er indkommen i405; men vi r~aber paa 
et meget større belØb i det kommende aar, Danskerne i Auckland skulde jo gerne 
have en bygning vi kan vaere bekendt. Overskuddet i aar er mindre, men grunden til 
det er de store udgifter i forbindelse med k~bet af ejendommen. 

Jeg vil slutte. min aarsberetning med en tak til medlemmer af byggekommitteen 
og bestyrelsen for deres indsats igennem aaret, en indsats som er i medlemmernes 
interresse. Ogsaa en tak til de medlemmer der har støttet foreningen paa den ene 
eller anden maade og lad os haabe paa fortsat fremgang og sarnmelhold i den Danske 
Forening. 

BØrge KirI{ 
President. 


